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To: 5.1.2e @minvws.nl]; @minvws.nl];IEE
(ED EAEE ) @minvws.nl]; @minvws.ni]
From: 5.1.2e )

Sent: Thur 4/30/2020 7:30:18 PM

Subject: FW: mondkapjes

Received: Thur 4/30/2020 7:30:18 PM

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEE) EXED @minvos o>
Datum: woensdag 29 apr. 2020 9:24 PM

Aan: ire] [@cbl.nl>

Onderwerp: RE: mondkapjes

vol ENEDDank! We zijn nog niet zo ver dat we mondkapjes gaan aanbevelen laat staan verplichten. Mochten we daar wel toe overgaan,

dan zullen dat zeker op de korte en middellange termijn geen medische mondkapjes kunnen zijn. Daar is voorlopig nog sprake
van schaarste en deze moeten worden gereserveerd voor zorgpersoneel en andere risicovolle sectoren (ihb riool). Dat is ook in

andere landen het uitgangspunt.
Wat in het buitenland verplicht wordt of wordt geadviseerd zijn zogeheten community masks. Dat zijn maskers die je zelf kunt

maken. Ze zijn ook al te koop op internet. Twee lagen katoen en een elastiekje. Meer is het niet. Belangrijkste opletpunt is

inderdaad dat mensen het niet in plaats van thuisblijven bij klachten en voldoende afstand gaan zien. Dus bijvoorbeeld alleen

dragen op plekken waar dat echt niet anders kan, zoals het OV.

We krijgen als het goed is volgende week een advies hierover.

Het is een behoorlijke hersenkraker.

Groeten

Hy

van: IESE CEES 0 cb >

Verzonden: woensdag 29 april 2020 11:37

Aan: IEEEDNN) EXED @minvws.ni>

Onderwerp: mondkapjes

Ik heb gisteren een gesprek gehad met over mondkapjes. Zij doen in opdracht van VNO (en naar ik aanneem

gesteund door de overheid (VWS, EZK) verkenningen. Graag deel ik dit met jou aangezien wij de rol van de overheid

hierin cruciaal vinden.

De werking van mondkapijes is naar verluid twijfelachtig, zelfs mogelijk negatief omdat mensen dan weer

onvoorzichtiger kunnen worden en minder afstand gaan houden bijvoorbeeld van de winkelmedewerkers. En er is nog

steeds een groot tekort eraan in de zorgsector.

Probleem is dat alle sectoren die nu dicht zijn opstartprotocollen hebben gemaakt en die grijpen alles aan om maar

weer open te kunnen. In veel van die plannen worden mondkapjes genoemd. Zo ontstaat er dus virtueel een grote vraag

naar.

denkt dus na over procurement en distributie en vraagt ons of we zouden willen helpen. Ik heb aangegeven

dat we hier in principe toe bereid zijn.
wat ons betreft moet de overheid moet echter het voortouw nemen. Zij moeten eventueel mondkapjes voor de

bevolking aanbevelen of voorschrijven.
En idealiter verzorgt de overheid ook de inkoop, productie en distributie ervan. Ik zag gisteravond Martin van Rijn
hierover bij een talkshow.
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Supermarkten kunnen helpen tegen kostprijs. Dus liever geen ingewikkelde dingen als clearing roomswaar

over denkt. Als de overheid mondkapjes gaat adviseren of verplichten dan moet de verwachting van beschikbaarheid

ook waargemaakt kunnen worden. Tevens moet hamstergedrag en woekerprijzen worden tegengegaan. lk heb ook

gevraagd aan te geven wat de logistieke eenheden zoals afmetingen, aantallen per colli, gewichten, type pallets enz zijn
van de mondkapjes. Uiteindelijk moet je ook weten hoeveel m3 DC-, vracht-, en rolcontainer- en winkelruimte je nodig
hebt. Ook zaken als Arbo spelen dan een rol.

Als mondkapjes nodig worden en de overheid hierover uitspraken gaat doen dan zien wij twee fasen. De eerste fase zou

de overheid zaken moeten regelen om heel Nederland van de juiste mondkapjes te voorzien. Wanneer heel Nederland

is voorzien en gewend is aan mondkapjes, kan in de tweede fase de markt het overnemen. Maar de overheid dus als

Nationaal Launching Producer en Customer in de eerste fase.

Kortom, makkelijk is anders maar als het moet dan helpen we. Wij denken graag mee.

Graag hier verder contact over.

Met vriendelijke groet,


